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PROTOKÓŁ Nr 9/2017 
przebiegu wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

z dnia 20 października 2017 r. 
 

1. Otwarcie obrad 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona Górze 
przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. Początek godzina 12.30. 
Posiedzenie Komisji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 
Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki. 
Przewodniczący Komisji, z uwagi na obecność wymaganego w Komisjach quorum, stwierdził prawomocność 
posiedzenia. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli Radni Dzielnicy oraz p. Małgorzata Maśko-Horyza - kierownika Biura 
Planowania Przestrzennego, p. Monika Jakubowska – głównego specjalistę ds. nadzoru i współpracy   
z organizacjami pozarządowymi, p. Magdalena Biniszkiewicz - dyrektor Zespołu Rehabilitacji Dzieci  
i Młodzieży Niepełnosprawnej „PROMYK”, p. Stanisław Szczepaniak- kierownik Biura Podatków Lokalnych, p. 
Sebastian Jagiełowicz – Z-ca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy i p. Urszula Zamiatała – kierownik Biura 
Dzielnicy. 
 

2. Uchwalenie porządku obrad 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany  
w zawiadomieniach, po czym spytał czy są propozycje zmiany. 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu wystąpił o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektów uchwał w 
sprawach: 

 
1) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości (obręb nr 0044 ul. Racula-Rataja) – druk nr 338; 
2)  opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości (obręb 0047 ul. Zawada Łąkowa) - druk nr 339; 
3)  opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Ochla-
Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 340; 

4)  opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 341; 

 
Głosowanie przeprowadzono w Komisjach:  
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych:  
- za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało 9 radnych; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za wprowadzeniem przedstawionych projektów uchwał głosowało - 6 radnych; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za wprowadzeniem projektów uchwał do porządku posiedzenia głosowało - 8 radnych. 
 
Głosowanie porządku obrad Komisji wraz z  wprowadzonymi zmianami. 
Wynik głosowania: za wprowadzeniem projektów 8 głosów, przeciw 3 głosy, wstrzymało się 0. 
 

3. Zaopiniowanie uchwał 
 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zespołu Rehabilitacji 
Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „PROMYK” – Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Zielonej Górze - druk nr 335. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Zespołu Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej 
„PROMYK” – druk nr 335 przedstawiła p. Magdalena Biniszkiewicz dyrektor Zespołu Rehabilitacji Dzieci  
i Młodzieży Niepełnosprawnej „PROMYK” omawiając pisemne uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
  
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 335, opinie Komisji: 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
-za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej:  
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta 
Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi na rok 2018 – druk nr 336. 
 
Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Miasta Zielona Góra z organizacjami pozarządowymi - druk 
nr 336 przedstawiła - p. Monika Jakubowska – główny specjalista ds. nadzoru i współpracy z organizacjami 
pozarządowymi omawiając pisemne uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytania 
Radny Krzysztof Wołczyński zapytał czy dotacje są weryfikowane. 
Pani Monika Jakubowska stwierdziła, że nie jest to pytanie związane z tematyką Programu, który omawiała. 
Poprosiła aby tego rodzaju pytania zadawać Naczelnikowi.  
Radny Krzysztof Wołczyński zasugerował, żeby na następną sesję zaprosić Naczelnika. 
 
Głosowanie – druk 336, opinie Komisji: 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 1 głos – opinia pozytywna 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 6 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymały się 2 głosy – opinia pozytywna 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych 
warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano 
produkcji rolnej – druk nr 337. 
 
Projekt uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów 
gospodarstw rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej – druk nr 337 przedstawił p. Stanisław 
Szczepaniak- kierownik Biura Podatków Lokalnych omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 337, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
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Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Krępa 
– druk nr 333. 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Krępa- druk nr 333 przedstawiła p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Głosowanie – druk 333, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o nadanie nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-
Projektantów)- druk nr 332. 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o nadanie nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Łężyca-
Projektantów)- druk nr 332 przedstawiła p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy omawiając 
uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytań nie zgłoszono.  
 
Głosowanie – druk 332, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
-  za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – op9nia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Ochla – 
druk nr 334. 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 
mieszkańców sołectwa Ochla – druk nr 334 przedstawiła p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy 
omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 
 
Pytania 
 
Radny Czesław Śnieżko zadał pytanie czemu na remont dróg kupuje się tłuczeń, który zalega w Komunalnym 
Zakładzie Gospodarczym i można otrzymać go za darmo.  
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Radna Dorota Bojar wyjaśniła, że o kupnie tłucznia zadecydowali sami mieszkańcy sołectwa Ochla na 
zebraniu wiejskim i to była ich decyzja. 
Radny Krzysztof Wołczyński zapytał co na ten temat sądzi p. Sebastian Jagiełowicz Z-ca Przewodniczącego 
Rady Dzielnicy. 
Z-ca przewodniczącego zaproponował aby pytania dotyczące remontów dróg i kolejności ich napraw kierować 
do p. Leszka Klima dyrektora KZG na następnej sesji. 
 
Głosowanie – druk 334, opinie Komisji: 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymały się 2 głosy – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 7 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 1 głos. 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości (obręb nr 0044 ul. Rataja) – druk nr 338. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości (obręb nr 
0044 ul. Racula- Rataja) – druk nr 338 oraz wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości (obręb nr 0047 ul. Zawada- Łąkowa) – druk nr 339 dwa projekty przedstawiła p. Urszula 
Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy omawiając uzasadnienie dołączone do projektów uchwał. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 338, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymał się 1 głos – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 
Głosowanie – druk 339, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych  
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja  ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

* * * 
Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie 
rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze – druk nr 340. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w rejonie ul. Ochla-Kożuchowska w Zielonej Górze 
– druk nr 340  przedstawiła p. Małgorzata Maśko-Horyza kierownik Biura Planowania Przestrzennego 
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omawiając uzasadnienie dołączone do projektów uchwał. Omówiła również ogólne zasady sporządzania 
planów zagospodarowania przestrzennego. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Głosowanie – druk 340, opinie Komisji: 
 
Komisja ds. Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Integracji Samorządowej: 
- za 8 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna; 
 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej: 
- za 9 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów – opinia pozytywna. 
 

4. Sprawy różne 
 
Prowadzący p. Jerzy Żetecki zgłosił problem związany z pracami przy budowie wodociągu przy drodze z Jan 
do Stożnego, jakości robót w jakich są wykonywane. Przewodniczący zasugerował by zwrócić na to uwagę 
przy odbiorze inwestycji, która jest w trakcie realizacji.  
 
Radny p. Jarosław Bartkowicz poinformował, że jest odpowiedź na interpelację złożoną w dniu 15.09.2017 r. 
w sprawie obniżenia kosztów najmu świetlic na uroczystości krótkotrwałe np. stypa. Propozycja będzie 
zgłoszona do Prezydenta Miasta przez zarządzającego obiektem Komunalny Zakład Gospodarczy. 
 
Radny p. Jerzy Żetecki spytał czy można uzyskać informację, jakie są zyski z wynajmu świetlic, czy nie 
powinien z tych pieniędzy być pokrywany remont świetlicy, a nie musieli to robić sołtysi ze swojego funduszu. 
 
Radny p. Czesław Śnieżko złożył wniosek do ponownego rozpatrzenia projektu uchwały dotyczący 
pozbawienia kategorii drogi gminnej w sołectwie Krępa omawianej na nadzwyczajnej sesji w dniu 28 sierpnia 
2017 r. - druk nr 321. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji ds. 
Kultury, Sportu i Rekreacji oraz 

Spraw Społecznych 

Przewodniczący Komisji ds. 
Integracji Samorządowej 

Przewodniczący Komisji ds. 
Infrastruktury i Gospodarki 

Komunalnej 

 
……………………………………….. 

Jerzy Żetecki 

 
……………………………………….. 

Jarosław Bartkowicz 

 
……………………………………….. 

Marek Karwacki 

 
 
 
 
 
Protokołowała: 
………………… 
Sylwia Bartkowicz 
 


